



万誉会会籍优惠

(English below)

万誉会是一个覆盖整个亚太地区的全面的餐饮忠诚度项目。万誉会作为强大的餐饮及活动项目，为您于 14 个国家及地区、19 个品牌、330 多家参与酒店和 1,000 多家餐厅及酒吧，提供各种住宿礼遇、餐饮优惠、以及其他专属的诱人特权与体验。

贵为**长春净月潭益田喜来登酒店**万誉会会员，您可在一年 12 个月有效期内，于所有参与酒店及度假酒店都可享受到无限次数的用餐及住宿优惠。

会员卡优惠

餐饮

- 凭万誉会会员卡于长春净月潭益田喜来登酒店直属经营之餐厅用餐可享不限次数之餐饮优惠。有关餐饮折扣计算方式如下：
 - 会员独自一人用餐可享有食物账单总额之七五折优惠
 - 会员与一位客人同席用餐可享有食物账单总额之五折优惠
 - 会员与两位客人同席用餐可享有食物账单总额之六七折优惠
 - 会员与三位客人同席用餐可享有食物账单总额之七五折优惠
 - 会员与四位至九位客人同席用餐可享有食物账单总额之八折优惠
 - 会员与十位至十九位客人同席用餐可享有食物账单总额之八五折优惠
 - 多至十位客人惠顾指定饮品可享八折优惠，十一位至二十位客人可享八五折优惠
- 除特别声明外，会员于亚太区任意其他参与活动的万豪国际酒店每次用餐至多可享食品及酒水账单八折优惠，共同用餐人数最多 10 人。
- 在日本，会员在参与酒店用餐可享食品账单八折及酒水八五折优惠，共同用餐人数最多 10 人。

- 会员在香港 JW 万豪酒店用餐可享食品及酒水账单八五折优惠，共同用餐人数最多 10 人。

住宿

- 限在长春净月潭益田喜来登酒店，会员于周一到周日入住至多可享房价八折之优惠。
- 万誉会会员于周末（周五及周六）入住亚太地区参与活动的万豪国际酒店（或一周七天任何一天入住万豪度假酒店）至多可获得最优惠房价的八折。

其他

- 会员日：每逢周二 12 人以内于自助餐厅用餐可享五折优惠。
- 会员每逢周一可携带一位 3-12 岁儿童享用自助餐，该儿童可享免单优惠。

会员礼券

经典套餐

- 3 X 双人自助早餐或晚餐券
- 1 X 双人下午茶券
- 2 X 生日蛋糕券
- 2 X 精选店酒券
- 2 X 美食店 50 元食品现金券
- 1 X 200 元食品现金券
- 1 X 300 元食品现金券
- 1 X 500 元食品现金券
- 3 X 五折团体用餐券
- 1 X 七折团体用餐券

高级套餐

- 2 X 豪华客房住宿券
- 2 X 客房买二送一券
- 2 X 客房七折住宿券
- 2 X 双人自助早餐或晚餐券
- 1 X 双人下午茶券
- 1 X 生日蛋糕券
- 1 X 精选店酒券
- 1 X 200 元食品现金券
- 2 X 300 元食品现金券
- 2 X 500 元食品现金券
- 3 X 五折团体用餐券
- 1 X 七折团体用餐券



请浏览万誉会网站www.myclubmarriott.com
 查看参与计划之饭店、餐厅、酒吧名单及会籍优惠
 请联系万誉会办公室 +86 431 8181 1378 了解更多信息

CLUB MARRIOTT™ MEMBERSHIP BENEFITS

Club Marriott™, the most comprehensive region-wide food and beverage loyalty program across Asia Pacific. This powerful dining membership program gives exclusive access and experiences across 14 regions and 19 brands, with over 330 participating hotels and more than 1,000 restaurants and bars to choose from.

As a member of **Sheraton Changchun Jingyuetan Hotel**, you gain access to the following unlimited dining and accommodation benefits at participating hotels and resorts for 12 months.

Membership Card Benefits

DINING

- The Club Marriott membership card is valid on an unlimited basis at restaurants directly operated by Sheraton Changchun Jingyuetan Hotel, as follows:
 - Member dine alone = 25% discount on the total food bill
 - Member plus one (1) person dining under the same group at the same time = 50% off the total food bill
 - Member plus two (2) persons dining under the same group at the same time = 33% off the total food bill
 - Member plus three (3) persons dining under the same group at the same time = 25% off the total food bill
 - Member plus four (4) to nine (9) persons dining under the same group at the same time = 20% off the total food bill
 - Member plus ten (10) to nineteen (19) persons dining under the same group at the same time = 15% off the total food bill
 - 20% off selected beverages for up to ten (10) persons and 15% off eleven (11) to twenty (20) persons
- Up to 20% off food and beverage for up to 10 people at any other participating Marriott International hotels in Asia Pacific.
- 20% off food and 15% off beverage for up to 10 people when dining at participating hotels in Japan
- 15% off food and beverage for up to 10 people at JW Marriott Hotel Hong Kong

ACCOMMODATION

- Up to 20% off the Best Available Rate at Sheraton Changchun Jingyuetan Hotel from Monday to Sunday
- Up to 20% off the Best Available Rate on weekends (*Friday & Saturday*) at participating Marriott International hotels (*7 days a week in participating resorts*) across the Asia Pacific region

OTHER BENEFITS

- Member's Day: 50% off when up to twelve (12) persons dine at Feast Signature Venue every Tuesday
- Free of buffet charge for one kid (3-12 years old) with paid adult every Monday

Vouchers

CLASSIC PACKAGE

- 3 X breakfasts or dinner buffet for two people
- 1 X afternoon tea for two people
- 2 X birthday cake
- 2 X bottle of house wine
- 2 X RMB50 food cash credit
- 1 X RMB200 food cash credit
- 1 X RMB300 food cash credit
- 1 X RMB500 food cash credit
- 3 X 50% off group dining
- 1 X 30% off group dining

PREMIER PACKAGE

- 2 X Deluxe Room
- 2 X buy 2 get 1 room free
- 2 X 30% off room rate
- 2 X breakfasts or dinner buffet for two people
- 1 X afternoon tea for two people
- 1 X birthday cake
- 1 X bottle of house wine
- 1 X RMB200 food cash credit
- 2 X RMB300 food cash credit
- 2 X RMB500 food cash credit
- 3 X 50% off group dining
- 1 X 30% off group dining

Please visit www.myclubmarriott.com for the latest listing of participating hotels, restaurants and bars as well as member exclusive offers.

Kindly contact the Club Marriott office at +86 431 8181 1378 for more information